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Protokół nr XVIII/2019 

z obrad XVIII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 17 grudnia 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Cieśluk Krzysztof 

3) Supiński Władysław 

4) Wądołowska Anna 

5) Duzik Sylwia 

6) Gałązka Jarosław 

7) Krasiński Stefan 

8) Zuzga Karol 

9) Sendrowski Marek 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Żelazny Wojciech 

14) Zduńczyk Andrzej 

 

 

Radni nieobecni na obradach Sesji: 

 

1) Rydzewska Grażyna 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Borawski Radosław – Radny Powiatu Kolneńskiego 

5) Maria Marzena Szulc – Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały Płock 

6)Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku   
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Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

6) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

7) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

8) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

9) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

10) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

11) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

12) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

13) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

14) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

15) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

16) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

17) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

18) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

19) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

20) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

21) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

22) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

23) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe – nieobecność usprawiedliwiona 

2) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

3) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

4) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie - nieobecność usprawiedliwiona 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1145, a zakończenie o godz. 1235. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XVI oraz XVII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020-2029. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Mały Płock. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie                              

Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Mały Płock na 2020 rok. 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. Poinformował iż dostarczony wraz z 

zawiadomieniem porządek obrad uległ zmianie z uwagi iż nie otrzymaliśmy jeszcze opinii z 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2029 oraz opinii 

dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na 2020 rok z 

porządku obrad wycofane zostają dwa projekty uchwał:  

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020 – 2029. 

2) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianie: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XVI oraz XVII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Mały Płock. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie                              

Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Mały Płock na 2020 rok. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad po zmianie? 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod imienne głosowanie wprowadzenie zmian w porządku dziennym 

obrad. 

Głosowanie imienne Nr 1 dot. wprowadzenia zmian w porządku dziennym obrad.                         

- stanowi załącznik do protokołu. 

Wprowadzenie zmian w porządku dziennym obrad zostało przyjęte jednogłośnie: 



5 

 

    Za przyjęciem  głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XVI oraz XVII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z sesji Rady 

Gminy Mały Płock nr XVI/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVI sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XVI Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z sesji Rady 

Gminy Mały Płock nr XVII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 10 radnych, głosów przeciwnych – 4, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 3 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XVII Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- przetarg na wykonanie projektów wykonawczych oraz robót budowlanych na szkołę 

podstawową w Kątach oraz gimnazjum gdyż jeszcze wtedy istniało gimnazjum im Papieża 

Jana Pawła II i szkoły podstawowej w Małym Płocku już jest przetarg rozstrzygnięty, zgłosiły 

się trzy firmy i tutaj najwięcej punktów uzyskała TOP Energy spółka akcyjna z Warszawy; 

- nastąpiło dolanie masy bitumicznej w miejscowości Krukówka od drogi krajowej nr 63 oraz 

ma być postawiony znak zakazu jeżeli nie zdążą zrobić linii, jeżeli zdążą będzie też linia 

ciągła tak jak o to Pan Sołtys zabiegał, myślę, że powoli będzie to zrealizowane; 

- odbyły się negocjacje przeprowadzone odnośnie tej nad linii energetycznej przy drodze 

krajowej na ulicy Jana Kochanowskiego i Witosa oraz Ignacego Potocznego, mamy już 

pewne zobowiązania PGE i nasze, będziemy to w trakcie jeszcze negocjować i podpisywać 

takie porozumienie to będzie częściowo na ulicy Witosa, Potocznego i Kochanowskiego, 

będzie wymieniana linia energetyczna, słupy zostają gdyż domówiliśmy się i oświetlenie tutaj 

też pozostanie; 

- wnioski które złożyliśmy na drogi: Mały Płock, Cwaliny Duże, Popki, Rakowo Stare i Budy 

Kozłówka, z moich informacji już wiem, że ta lista jest u Premiera  jeszcze nie wiemy które 

drogi nam przeszły, czekamy na podpisanie decyzji przez premiera i myślę, że Wojewoda już 

nas poinformuje o tych drogach; 

- planujemy przygotowanie wniosku na Klub Seniora w Kątach i we Włodkach Chludniach, 

mamy trochę pieniędzy w Stowarzyszeniu „Kraina Mlekiem Płynąca” także jeżeli wnioski 

przejdą będziemy to realizować w przyszłym roku; 

 - parking przy kościele będziemy przygotowywać projekt i wniosek będzie do złożenia w 

nowym roku, ten parking wstępnie będzie kosztował około 500 000 zł to będzie przez 

Stowarzyszenie „Kraina Mlekiem Płynąca” stamtąd będziemy ubiegać się o  400 000 zł, 

resztę ksiądz dołoży i projekt wykona i myślę, że uda nam się to zrobić; 
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- wnioski na świetlicę w Kątach i we Włodkach są złożone i już przekazane do Urzędu 

Marszałkowskiego na ponowną ocenę i czekamy; 

 - mieszkańcy Chludni i Włodek złożyli pismo, aby dać autobus o godzinie 12 do Łomży ta 

sprawa jest monitorowana i Pan Szewczyk z PKS Nova rozmawia, ale z tego co wiadomo 

osób na dojazdy jest mało i nie wiemy jak to wyjdzie; 

- szkolenie chemizacyjne w zakresie stosowania środków ochrony roślin w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Małym Płocku odbędzie się 14 stycznia 2020 roku od godziny 8:30, 

zaświadczenia będą wydawane na 5 lat, będzie trochę to kosztowało, szkolenie organizuje 

firma i wszystkie informacje przekaże; 

- uchwała dot. podatku od nieruchomości Pan Przewodniczący odczyta informację z 

Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

 - jeżeli ktoś ma tereny pod fotowoltaikę od 3 ha  wzwyż może się zgłosić mam namiary i 

będziecie rozmawiać z przedsiębiorcą, jeżeli ktoś ma takie działki i jest chętny przeznaczyć je 

pod fotowoltaikę  to proszę bardzo; 

- natomiast jeżeli chodzi o kolejny nabór na fotowoltaikę, chętni mieszkańcy mogą składać 

stosowne deklaracje, trzeba około 50 osób, na razie jest mało chętnych, także nie wiemy czy 

projekt uda się zrealizować. 

Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – przenosi się plan wydatków w kwocie 

73.900zł miedzy działami, rozdziałami i paragrafami. Zwiększa się plan wydatków w dziale 

010 rozdział 01030 Izby rolnicze o kwotę 200zł na wpłatę dla izb rolniczych. W dziale 600, 
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rozdział 60016 drogi gminne zwiększa się plan w paragrafie inwestycyjnym na sporządzenie 

dokumentacji przebudowy drogi gminnej Stare Rakowo oraz dokumentacji na przebudowę 

drogi w Cwalinach Dużych w łącznej kwocie 28.000zł. 

Ponadto przenosi się plan wydatków z rozdziału 75085 Wspólna Obsługa jednostki 

samorządu terytorialnego w kwocie 20.900zł do rozdziału 80101 na wynagrodzenia dla 

pracowników szkół podstawowych.  

Do działu 754, rozdział 75412 Ochotnicze Straże Pożarne przenosi się plan w wysokości 

14.420,00zł celem przekazania dotacji dla OSP w Małym Płocku na zakup samochodu 

strażackiego. Wartość dotacji uległa zwiększeniu po rozstrzygnięciu przetargu. Zwiększeniu 

ulega również plan w dziale 900, rozdział 90015 oświetlenie ulic na zakup energii w kwocie 

7.380,00zł. Zwiększenia planów były możliwe dzięki zmniejszeniu dotacji dla Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Małym Płocku w wysokości 50.000zł oraz zmniejszając plan w dziale 

926, rozdział 92601  Obiekty sportowe w wysokości 3.000zł. W wyniku tych zmian zmianie 

ulega również załącznik inwestycyjny o wprowadzone inwestycje i załącznik dotacyjny. 

Załącznik inwestycyjny o omawiane dotacje czyli dokumentacje projektowe na przebudowę 

dróg Stare Rakowo i Cwaliny Duże, a dotacyjny o przyznaną dotację dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2019.- została podjęta. 

Uchwała nr XVIII/88/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – znowelizowane przepisy ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie  nakładają na gminę szereg obowiązków wynikających z tej 

ustawy. Został rozstrzygnięty już przetarg na odbiór odpadów komunalnych na terenie naszej 

gminy na rok przyszły, zgłosiła się tylko jedna firma firma dotychczasowa PUK w Kolnie. 

Przetarg zamknął się kwotą 667 710 zł, czyli jest wyższy w porównaniu do roku ubiegłego, w 

związku z tym jesteśmy zmuszeni podnieść opłatę za śmieci z wysokości 14 zł na 18 zł od 

jednego mieszkańca z terenu naszej gminy. Jeżeli chodzi o te zmiany które wprowadzamy w 

tym momencie w tej metodzie to mamy możliwość zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminie zwolnić osoby które mają kompostowniki przydomowe z części opłaty, 

dodatkowo osoby które nie będą robiły segregacji będą nakładane na nie w drodze decyzji 

administracyjnej inne opłaty, możliwość tą daje nam ustawa o utrzymaniu czystości porządku 

w gminie, te opłaty mogą być wyższe od dwukrotności do czterokrotności opłaty 

podstawowej czyli tych 18 zł., mamy w uchwale przyjętą trzykrotność opłaty na jednego 

mieszkańca. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy – Jarosław Gałązka - szanowni państwo sołtysi proszę o 

przekazanie mieszkańcom, że za niesegregowanie śmieci opłata wzrasta razy 3 tak jest w 

ustawie, musimy tego pilnować i to egzekwować. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.– 

stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  przeciw – 2, wstrzymało się – 3. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. - została 

podjęta. 

Uchwała nr XVIII/89/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. - stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy                       

Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy  - jeżeli chodzi o tą uchwałę jest to związane z tym 

przepisem mówiącym o kompostowaniu, czyli te gospodarstwa które mają kompostowniki 

przydomowe będą  miały ulgę w wysokości 1 zł od każdego mieszkańca. Dotyczy to w nowej 

deklaracji punktu F, a podstawą do wprowadzenia tego jest art. 6 ust 3 ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicielami 

nieruchomości na terenie Gminy Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne 

głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicielami 

nieruchomości na terenie Gminy Mały Płock.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicielami nieruchomości na 

terenie Gminy Mały Płock.- została podjęta. 
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Uchwała nr XVIII/90/19 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicielami nieruchomości 

na terenie Gminy Mały Płock. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie                              

Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa 3 grudnia weszły przepisy 

zmienionej ustawy prawo oświatowe dotyczące zwrotu kosztu przejazdu rodzicom uczniów 

niepełnosprawnych i uczniów do szkól. Wprowadziła konkretny wzór według którego ma być 

wyliczona kwota zwrotu dowozu. Kwota ta uwzględnia liczbę przejechanych kilometrów, 

średnie zużycie paliwa danego pojazdu według jego producenta oraz średnią cenę jednostkę 

paliwa w danej gminie. Jeżeli chodzi o tą średnią cenę jednostki paliwa w danej gminie 

uchwalana jest ona na dany rok szkolny w oparciu o wszystkie stacje działające na terenie 

naszej gminy. Brane są dane ze stacji i te uchwalone średnie ceny paliwa na dany rok szkolny 

są niezbędne do ustalenia kwoty należnej rodzicom dowożącym dzieci na podstawie umowy 

zawartej pomiędzy rodzicami a organem prowadzącym czyli gminą. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020. 

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020.– stanowi załącznik 

do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020.- została podjęta. 
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Uchwała nr XVIII/91/19 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Mały Płock w roku szkolnym 2019/2020. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Mały Płock na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Maria Szulc – Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały Płock.                   

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Marię Szulc  

na Komisjach i był przez nie analizowany. Pani Maria Szulc - Pełnomocnik ds. Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały 

Płock – prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych należy do zadań własnych gminy i tak jak co roku ten program prowadzony 

jest w postaci gminnego programu, który jest uchwalany co rocznie przez Radę Gminy. 

Tegoroczny program został opracowany na podstawie diagnozy problemów społecznych 

która była robiona w roku 2019. Program był omawiany szczegółowo na komisjach, jeżeli są 

jakieś pytania to bardzo proszę. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii w gminie Mały Płock na 2020 rok. 

 

Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii w gminie Mały Płock na 2020 rok.– stanowi załącznik do protokołu. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 

gminie Mały Płock na 2020 rok. –została podjęta. 

Uchwała nr XVIII/92/19 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały 

Płock na 2020 rok. - stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 12 

Wolne wnioski. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy-   w tym punkcie przeczytam 

państwu pismo, które dostaliśmy z Regionalnej Izby Obrachunkowej informujące o terminie 

posiedzenia kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej przedmiotem którego będzie badanie 

uchwały Rady Gminy Mały Płock nr XVII/87/19 z dnia 6 grudnia 2019 roku w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości i podjęcie rozstrzygnięcia nadzorczego. Rada Gminy 

na mocy paragrafu 1 ust. 1 pkt. 1 uchwały zwolniła od podatku od nieruchomości budynki 

pozostałe lub ich części stanowiące wyłączną własność rencistów lub emerytów, gdy 

wyłącznie źródłem utrzymania podatnika i jego małżonka jest emerytura lub renta o ile nie 

zamieszkują z nimi dorośli członkowie rodziny mający własne źródło dochodu.                      

Zgodnie z art.7 ust 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych 

Rada w drodze uchwały może wprowadzić inne zwolnienia określone w art. 7 ust 1 ustawy o 

podatkach i opłatach lokalnych oraz określonych w art. 10 ust 1 ustawy z dnia 2 października 

2003 roku o zmianie ustawy o specjalnych strefach ekonomicznych i niektórych ustaw ale 

jedynie o charakterze przedmiotowych. Ustalenie zakresu zwolnienia poprzez odniesienie 

przedmiotu opodatkowania do konkretnych podmiotów prowadzi do naruszenia dyspozycji 

art. 7 ust 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych i art. 217 Konstytucji Rzeczypospolitej 

Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 roku. Na niedopuszczalność wprowadzenia przez gminy 

zwolnień  przedmiotowo - podmiotowych powszechnie wskazują rozstrzygnięcia                         

organów nadzorczych  oraz sądów. Informuję że zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy z dnia 7 

października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych posiedzeniu Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej może brać udział przedstawiciel gminy, obecność nie jest 

obowiązkowa a nie stawiennictwo nie wstrzymuje rozpoznania sprawy. Posiedzenie w 

sprawie rozpocznie się o dnia 19 grudnia o godzinie 10:50 w siedzibie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku, ul. Branickiego 13, w Sali na parterze budynku. 

Pan Wojciech Żelazny – radny – chciał bym teraz powiedzieć że nie potrzebnie byli 

piętnowali niektórzy radni, którzy chcieli wprowadzić podatki, wbrew pozorom chcieliśmy 

tak naprawdę uniknąć tego co może nastąpić w tej chwili. Dostaliśmy przeczytał                               

Pan Przewodniczący pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej, które wyraźnie mówi, że 
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uchwała, która została podjęta na XVII sesji Rady Gminy, też głosowaliśmy przeciw 

przyjęciu protokołu z tej XVII sesji z tego względu że to była farsa, że głosowało się nad 

uchwałą, która nie ma mocy prawnej. Teraz jest tak, że Izba Obrachunkowa, może 

wprowadzić dla nas podatek 5 lat do tyłu. Uważam, że jest to hipokryzja, mówiąc że broni się 

ludzi przed podatkiem mówiąc, że ktoś chce wprowadzić podatek, to naprawdę te 

postępowanie jest karygodne wiedząc o skutkach jakie może przynieść uchwała którą 

samemu się wprowadza. Miejmy nadzieję, że to skończy się w ten sposób, że będziemy płacić 

od stycznia podatki i że emeryci i renciści, którym naprawdę jest ciężko pozbędą się tych 

budynków, bo wiemy doskonale, że jeżeli te budynki będą liczone na podstawie poprzednich 

lat to nikt nie weźmie pod uwagę tego czy on był stary czy niestary,  jeżeli komuś przyjdzie 

zapłacić 2000 zł podatku w tej chwili, plus pięć lat do tyłu wraz z odsetkami to proszę sobie 

to teraz policzyć i kto będzie za to odpowiedzialny. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – Panie radny proszę nie siać zamętu na 

razie nie mamy orzeczenia Regionalnej Izby Obrachunkowej, miejmy nadzieję, że zostanie 

tak. To że sesja odbyła się Radni mają prawo zwołać sesję nadzwyczajną, Przewodniczący 

musi ją zorganizować musi ją zwołać nie było innego wyjścia, była taka wola, ja musiałem ją 

zorganizować . 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa to jest pismo wstępne RiO podejmie 

decyzję 19 grudnia, a my 30 lub 31 będziemy mieli sesję pewnie to pismo z posiedzenia z                  

19 grudnia dotrze i będziemy wiedzieć. Jeżeli jest ona błędnie zrobiona będzie unieważniona     

i zostanie tak jak jest. Na razie proszę państwa idziemy zgodnie z naszymi uchwałami, 

wykonujemy czynności, z drogami też jest jakaś kolejność i bardzo dobrze, myślę że 

kończymy nieźle rok, dużo projektów, wraz z radnymi, sołtysami dużo pracowaliśmy. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady -  dostaliśmy życzenia od posłów na Sejm 

PR Pana Kazimierza Gwiazdowskiego i Krzysztofa Jurgela za co serdecznie dziękujemy. 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XVIII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


